
 
 
 
 
 

     Základní a mate řská škola  
     Děkujeme všem za připomínky k našim školám. Všechny důkladně posuzujeme a ubezpečujeme rodiče, 
že školám a tím i dětem věnujeme prvořadou pozornost. Do pedagogického procesu ovšem obec není 
oprávněna zasahovat. S vedením základní i mateřské školy je velmi dobrá spolupráce a přejeme si, aby 
pokračovala i nadále.  
     Děkujeme d ětem naší školy,  že zvelebily veřejné prostranství výsadbou nové zeleně ke Dni země. 
Budeme je v tomto snažení podporovat i v příštím roce. Díky vedení základní školy za výborný nápad. 

Doprava 
     Obec uplatnila u Krajského úřadu Středočeského kraje připomínky našich občanů k jízdním řádům 
integrované dopravy. V odpovědi bylo uvedeno, že ke změnám dojde, ale až po schválení nových jízdních 
řádů, a to v prosinci 2004.  

 

     Kanalizace 
     Dokončuje se postupně napojování dalších nemovitostí na kanalizaci. Znovu uvádíme, že poplatková 
povinnost za kanalizaci vzniká všem, kdo si ji nechali zavést a připojují se až v tomto roce, od dubna 
letošního roku. Výjimky povoluje zastupitelstvo obce, např. proto, že je připojení zatím technicky 
neproveditelné. Znovu opakujeme důležité upozorn ění. Všichni, kdo zp ůsobí závadu v kanaliza ční 
šacht ě tím, že  neopatrností se do systému dostane textil ie a obdobný materiál si musí opravu 
uhradit z vlastních prost ředků. Na tuto závadu se záruka nevztahuje a obec ji neh radí .  
 

Odpadové hospodá řství 
     Pravděpodobně již v průběhu měsíce května bude zprovozněn nový prostor na odpadové hospodářství,  
a to v  areálu bývalého JZD, kde se intenzivně na jeho zprovoznění pracuje. Důvody již znáte. Je to 
požadavek životního prostředí, a to obecního úřadu obce s rozšířenou působností v Nymburku a Lesní 
správy Nymburk, aby se stávající pozemek vrátil původnímu účelu, a to je jeho zalesnění.  

Věnujte pozornost tomuto sd ělení. Ve dnech konání oslav 650 let trvání obce 
a 110 let SDH nebude odpad v sobotu 19. června na sb ěrném míst ě přijímán.  

     Zastupitelstvo obce zvažuje, že po oplocení nového místa na odpadové hospodářství uzavře umístěním 
závory cestu ve směru na Milčice. Všichni uživatelé pozemků a dále např. Svaz rybářů, Myslivecké sdružení 
apod. by obdrželi od uzavřeného prostoru klíč a další budou k dispozici na obecním úřadě. Vede nás k tomu 
neblahá zkušenost, že  tato místa využívají drogově závislí, odkladači „divokého odpadu“ a  někteří jedinci 
dokonce zaměňují tuto cestu za závodní dráhu. Zastupitelstvo hodlá tyto „aktivity“ navrhovaným řešením 
omezovat. Rozhodně bychom neradi, aby slušní občané chápali omezení v jejich neprospěch. Právě 
naopak.     
     Zastupitelstvo obce si je vědomo citlivé otázky, kterou muselo řešit v souvislosti se stále se zvyšujícími 
náklady na likvidaci odpadů. Dotace od obce za odpady činila na jednoho občana v roce 2002  46,- Kč  
a v roce 2003 již 268,-  Kč. V letošním roce se ceny za likvidaci  odpadů  výrazně dotkne nová výše DPH. 
Přijaté opatření spočívající v regulaci počtu popelnic není rozhodně namířeno proti nám, občanům, ale je 
preventivním opatřením proti dalšímu zvyšování místního poplatku za odpady. Rádi bychom cenu 
stanovenou pro letošní rok udrželi i pro rok příští. Zda se to podaří obci ufinancovat  poznáme  až ke konci 
roku. Bohužel dále máme i neplatiče, dokonce z řad místních podnikatelů.  
     Nadále platí zákaz vyvážení odpadového materiálu do cest na celém katastrálním území obce Kostelní 
Lhoty, jakož i pneumatik. 
 
     Komunikace  
     Co nás také trápí? To je špatný stav našich komunikací. A lépe zatím nebude. Podaří-li se prosadit v naší 
obci výstavba  vodovodu bude se znovu kopat. Byl by hřích rozkopat opravené komunikace. Na ty si bude 
muset obec ještě nějakou dobu počkat.  
     Obec byla také upozorněna příslušnou správou silnic, že v případě přívalového deště, který by poškodil 
náš majetek není šance na uplatnění náhrady, když se zjistí, že dešťová voda z domu je svedena okapovou 
rourou na chodník, popř. do příkopu. Toto technické řešení není prý v souladu s předpisy.     

 
Připravovaná výstavba vodovodu a možná plynofikace obce 

     Každý velký projekt obce, jak jsme byli upozorněni hejtmanem Středočeského kraje panem Petrem 
Bendlem na setkání starostů Středočeského kraje, které se naposledy uskutečnilo dne 6. 4. 2004, musí být 
v souladu v programem rozvoje Středočeského kraje. Jinak nemá obec možnost získat grant nebo dataci, či 
finanční příspěvek. V současné době obec Kostelní Lhota požádala o dofinancování  budované kanalizace 
v obci. Tato naše žádost je plně v souladu s programem Středočeského kraje. Pokud jde o výstavbu 
vodovodu, obec nechala zpracovat projekt a bude žádat o dotaci. Také tento projekt je plně v souladu 
s rozvojem Středočeského kraje. Nabízí se dále obci možnost při výstavbě vodovodu plynofikovat obec.  
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